
Ungdomssektionen 21/4
Plats: Bergslätt
Tid: 21 april 2024, kl. 18.15
Närvarande: Johan Johansson, Sara Moodh, Johanna Johansson, Charlotte Blom, Maria
Leandersson, Klara Noaksson

1. Mötet öppnas

- Mötet öppnas.

2. Dagordningen fastställs

- Dagordningen godkänns.

3. Val av justerare.

- Charlotte Blom väljs till justerare.

4. Patrik Källén informerar

- P13 har fått nya killar i sitt lag och det blir stor skillnad mot de spelare som har spelat
i många år. Man delar nu upp laget lite för att ge de nya spelarna lite extra
grundträning med passningar m.m.. F10-11 har också har liknande utmaningar men
har i nuläget fått till en lösning på detta.

5. Genomgång av föregående protokoll

- Patrik Källén bad om att få en kontaktperson i ungdomssektionen. Johan tar denna
uppgift.

- Grunden presenterade sin verksamhet.
- Matchställ
- Ljudanläggning i bollhallen.
- Newbodyförsäljningen
- Ansvarsfördelning inom ungdomssektionen
- Idrottsskolan
- Countryfesten

6. Nytt lag

- Maria Zettergren har varit i kontakt med Johan då hon ska starta en fotbollsgrupp för
barn i åldrarna 3-5 år. Det rör sig om ca 20 barn i ålder 3-5 år. Vi diskuterar huruvida
det finns ett beslut i föreningen om att Eds FF inte bedriver fotbollsträning innan 5 års
ålder. Detta tas upp på nästkommande styrelsemöte för beslut. Patrik Källén och
Johan träffar och informerar Maria om vad som gäller och vad som krävs om det blir
så att detta lag ska tillhöra Eds FF.



7. Försäljning Bambusa

- Försäljning av strumpor. Johan har fått provexemplar. Man kan sälja via
direktförsäljning eller förhandsbeställning. Försäljningsperioden pågår i 3 veckor.
Johan tar kontakt för mer information. Det vi skulle tjäna på denna försäljning går till
varje lags egen kassa. Vi går vidare med att fråga vilka lag som skulle vara
intresserade av att sälja detta.

8. Inköp av västar, koner, bollar, matchställ m.m.

- Ytterjackor som ledare kan låna under matcher har efterfrågats. Kan våra ledare få
ytterligare klubbkläder utöver den pikétröja de i dagsläget har? Vad har klubben
möjlighet att köpa in? Johan tar upp detta på nästa styrelsemöte..

- Vi tänker att vi inte kan köpa in bollar till varje lag. Vi kommer inte att få plats med
dem i vårt förråd. Vi köper in koner och flatcones. Vi inventerar västarna och ser vad
som behöver kompletteras med. Ledarna kan hämta en ring med västar till sitt lag
som man behåller så att laget har samma västar varje träning. Alternativt väljer man
att låna västar i materialförrådet.

- Angående matchställen: Strumporna är små. Kompletteringar önskas; 15 par
strumpor i storlek 2 till F10-11, större tröjor och shorts till P10. Vi ser över vilka
möjligheter vi har att lösa detta. P12 behöver målvaktsbyxor.

9. Tidsbestämd längd på mötena

- Vi försöker hålla våra möten till max 1,5 timme. Vi önskar börja våra möten kl 18.00.

10. Övriga frågor

- Vi funderar på om Edslagen behöver betala cupavgift för Sommarcupen när det är
den egna föreningen som arrangerar cupen. Johan kollar upp vad som gäller kring
detta.

- De som ska städa efter marknaden har fått info.
- Angående bollkallar håller vi fast vid vår nya idé att flickor kan stå för herrmatch och

tvärtom. Johan kollar med fotbollssektionen vem som ansvarar för bollkallarna när de
väl är på plats. Det är viktigt att bollkallarna kan få ett tack efter matchen för sin
insats och att de känner sig uppskattade och sedda.

- Städdagen kan bli mer uppstyrd. Informationen behöver komma ut tidigare samt
tydlig information om vad som behöver göras. Kanske kan man utse att några
ungdomslag har ansvar för städdagen såsom man tänker kring städningen på
marknaden. Man kan samla in förslag från medlemmar på vad som behöver göras på
städdagen.

- Viktigt med information till de nya lagen om att laget kan få trivselpeng till laget på
1000 kr per år.

- 23/4 är det föreningsdialogdag. Johan och Hans Åkerlund deltar. Om fler vill delta är
det på Utvecklingsscentrum kl 18-20.

- Om ledare i våra lag får många funderingar, synpunkter och klagomål från föräldrar
kan dessa hänvisas till ungdomssektionen.



- Om vi har barn och ungdomar som verkligen behöver fotbollen som
fritidssysselsättning men där vårdnadshavare inte har förmåga av olika anledningar
att ställa upp med det som krävs i ett föreningsarbete så väljer vi att ha överseende
med detta. Vi prioriterar att det är viktigt för barnet att få vara med i en meningsfull
fritidsaktivitet.

- Vi frågar även Patrik om hur vi ska tänka med alla gamla matchställ i
materialförrådet. Han tycker att vi ska inventera dem och återkomma om vi kan
skänka eller spara.

11. Nästa möte

- Söndagen den 19 maj kl. 18.15.

/ Klara Noaksson


